
Bestyrelsesmøde 28. november 2016, referent Karin Laurberg Jensen  

Dagsorden - bestyrelsesmøde Tritonparken d. 28.11.2016, kl. 19.30 hos Søren  

Deltagere: 

Bestyrelsen består af: 

Formand    Erik Lund Mikkelsen, hus nr. 42 

Næstformand/sekretær  Karin Laurberg Jensen, hus nr. 21 

Kasserer    Søren Nielsen, hus nr. 16 

Bestyrelsesmedlem   Alex M. Balling, hus nr. 24 

Bestyrelsesmedlem   Mette Opstrup, hus nr. 54 

 

Afbud:  

 Opgavefordeling i bestyrelsen 

 Gadelys – Erik (formand) 

Kontaktperson til snerydning – Søren 

Kontaktperson til gartner – Søren 

Kontaktperson for henvendelser – Bestyrelsen 

Sekretær – Karin 

Velkomstfolder – Mette 

Kasserer – Søren Nielsen 

Nøgler til opsalgstavle og skur Karin og Erik 

Dagsorden: 

 Opfølgning på diverse nye tiltag/opgaver – vedtagne forslag 

Det nye bed ud mod vejen er færdigt, og det ser rigtig godt ud – endnu bedre, når beplantningen 

vokser lidt op. 

Mål på nye p-pladser er sendt til Christian Rytter, men der er ikke kommet nogen tilbagemelding, så 

nu kontaktes Buus og evt. en anden entreprenør for at få en pris på at få lavet de 3 ekstra p-pladser. 

 

 Opfølgning på arbejdsdagen i september 

Der blev lavet et stort fælles stykke arbejde med det nye bed, og stort set alle planlagte opgaver blev 
udført på arbejdsdagen. Lækker mad blev efterfølgende spist på grill-pladsen og vi hyggede os 
herligt. Fremmødet var ca. 22 personer. 
 

 Planlægning af generalforsamling 2017 
Generalforsamlingen er fastsat til den torsdag 16. februar 2017 kl. 18.30 og afholdes som sædvanligt 
på Gug Plejehjem. Indkaldelse kommer efter nytår, men reserver dagen allerede nu. 
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 Ny affaldsordning 
Vi har nu fået de nye containere, som er placeret på de eksisterende pladser. Den ene plads er lidt 
for lille, men det må vi finde en løsning på. Erik vil kontakte renovationen mht. 
ugetømning/papirsække – hvad sker der i fremtiden?  
 

 Evt. 
Søren har haft møde med Mads Peter Vejby vedr. vores tennisbane. Vejby er stadig meget positiv 
over for projektet med at renovere mod brugsret efter en fordelingsnøgle. Bestyrelsen vil komme 
med forslag vedr. projektet til generalforsamlingen. 
 

 Næste møde 
Torsdag den 2. februar 2017 kl. 19.30 hos Erik, nr. 42. 


